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                             Místostarosta                                                                                                                                                                        
 
 
 
                                                                                              V Praze dne 27. 06. 2022 

 
Interpelace zastupitele pana Milana Kryla ze dne 03. 05. 2022 
 
 
Vážený pane zastupiteli, 
 
jsem zaskočen, že se zrovna mne dotazujete na dodržování vyhlášky hl. m. Prahy o 
prohlášení částí území hlavního města Prahy za památkové zóny a o určení podmínek její 
ochrany a to konkrétně památkové zóny Barrandov. 
  
Za Piráty nejen že sedíte v zastupitelstvu městské části, ale od roku 2019 také ve Výboru pro 
územní rozvoj, územní plán a památkovou péči ZHM Praha. Máte tedy vhodnou funkci na 
městě, svého primátora a dělnou koalici, která se jistě zapíše do historie svým „bojem“ proti 
korupci dovedeným do kauzy Dozimetr, abyste mohl udělat pro záchranu starého Barrandova 
maximum. 
 
 Věřím, že „Váš“ pan primátor Hřib určil nápravu a nechal vypracovat „Plán ochrany 
památkové zóny Barrandov“, sdělil Vám, jaká konkrétní opatření učinil, aby dále nedocházelo 
k rozporu mezi souhlasnými závaznými stanovisky MHMP na straně jedné a rozhodnutími 
soudu či ministerstva kultury na straně druhé, jak píšete. 
 
 Nechci si stěžovat na pana primátora, ale nejsem si jist, že to byla jeho priorita  - řekl bych, 
že zahraniční politika a PR na úkor jiných ho bavilo více. Stejně tak má skládat účty paní 
radní Třeštíková, která nás ubezpečovala, že na všem pracuje. Nezbývá nám než věřit 
vyjádření Odboru památkové péče, že bude do budoucna přísnější ve vydávání svých 
stanovisek v této věci.   
 
Co se týká samotného usnesení kulturní komise z března 2019, pak Vám musím 
připomenout, že komise je pouze poradní orgán rady. Signifikantní je, že jste v této věci za 
mnou v následujících třech letech v této věci nepřišel a ptáte se až nyní před volbami. Věřím, 
že nadcházející volby přinesou lepší složení vedení hlavního města, které se více bude 
zajímat nejen o starý Barrandov, ale o celou naši městskou část. 
 
S pozdravem 
 
Lukáš Herold 
Místostarosta MČ Praha 5 


